
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. november 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren uddybe, hvad ministeren mener med sin udtalelse til Berlingske
den 30. oktober 2015, om at udvalget vedrørende den danske terrorbekæm-
pelses arbejde er blevet overhalet af virkeligheden, set i lyset af, at kommis-
soriet for udvalget fastslog nødvendigheden af, at de retssikkerhedsmæssige
konsekvenser af terrorindsatsen løbende analyseres og vurderes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand

1/1

Retsudvalget 2015-16
REU Alm.del  Samrådsspørgsmål J
Offentligt


